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STYRELSESMØDE TIRSDAG D.24.9. 2024 KL.18.30   
  

På vegne af formandskabet inviteres til Styrelsesmøde i henhold til overskriften.   

Mødet finder sted på Satrup Danske Skole, Wolleshuus 2, 24986 Satrup. 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Dagsorden – oversigt   

   

Åben del (ca. 90 min)    

1. Godkendelse af protokol fra den åbne del af styrelsesmødet den 4. juli 2024 (5 min) 
2. Oplæg om nye timeplaner og faget Håndværk og Design (1. behandling i Fællesrådet 21.11.)  

(35 min) 
3. Oplæg om materialepenge for skoleelever og kontingent for ikke obligatoriske medlemmer (1. 

behandling i Fællesrådet 21.11.) (20 min) 
4. Orientering fra FUEN-kongres (10 min) 
5. Indkomne spørgsmål (5 min) 

Styrelsen giver mulighed for at indsende spørgsmål senest tre dage før mødet. Spørgeren får før 
mødet tilbagemelding om spørgsmålet tages op på mødet, et senere møde – eller besvares på 
anden måde. Spontane spørgsmål kan som udgangspunkt ikke behandles. 

6. Meddelelser – herunder evt. nyt fra udvalg og det sydslesvigske forum (10 min)   
7. Eventuelt (5 min)   

 
Lukket del  

8. Godkendelse af protokol  
9. Ansættelse  
10. Intern drøftelse  
11. Meddelelser  
12. Punkter til kommende styrelsesmøder   
13. Eventuelt  

 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Venlig hilsen 

 

Lars Kofoed-Jensen 
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Dagsorden – udførlig   

   

Åben del (ca. 90 min)    

1. Godkendelse af protokol fra den åbne del af styrelsesmødet den 4. juli 2024 (5 min) 
Punkt til beslutning 
Direktionen indstiller 
- at protokollen godkendes. 
 

2. Oplæg om nye timeplaner og faget Håndværk og Design (1. behandling i Fællesrådet 21.11.) (35 min) 
Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
Sagsansvarlig: Søren Neess Priisholm 
Baggrund: Fællesrådet skal til foråret beslutte de reviderede timeplaner, herunder tage stilling til 
omlægning fra sløjd og håndarbejde til faget Håndværk og Design. I henhold til vores forretningsorden 
skal det derfor til førstebehandling ved fællesrådsmødet i november og med mulighed for 
høringsrunde mellem dette arbejdsårs to møder. Bilaget indeholder oplæg – svarende til, hvad vi 
forventer at give Fællesrådet til første behandling i november. Der er ikke tale om store ændringer, 
men derimod om tilpasninger til skolelovens krav i forhold til samfundsfag til MSA og så 
konsekvensændringer ved overgangen til Håndværk og design. 
 

Bilag:  Beslutningsoplæg 
 Eksisterende timeplaner 

Forslag til nye timeplaner 
 

Indstilling: Styrelsen drøfter oplægget og kommer med evt. ændringsforslag og ønsker om tilføjelser, 
inden forslaget til første behandling i Fællesrådet færdiggøres. Der er mulighed for at tage oplægget 
op til færdigbehandling på mødet 10.10. i forbindelse med beslutning om dagsorden for de regionale 
fællesrådsmøder og det store fællesrådsmøde i november. 
Husk: Formålet med første behandling i Fællesrådet er at få input til det videre arbejde med forslaget 
frem mod vedtagelsen af et endeligt forslag i foråret, der skal gælde fra skoleåret 25-26 
 

3. Oplæg om materialepenge og kontingent for ikke obligatoriske medlemmer (1. behandling i 
Fællesrådet 21.11.) (20 min) 
Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
Sagsansvarlig: Lars Kofoed 
Baggrund: I vedtægterne er indført kontingent for Skoleforeningens medlemmer – dog har 
Fællesrådet ikke fastsat størrelsen på et sådant. Der tænkes kun på kontingent for ikke-obligatoriske 
medlemmer. Af bilag fremgår et forslag til første behandling i Fællesrådet. 
Skoleforeningens materialepenge har haft samme takst i mange år. Selvom beløbet ikke vil bidrage 
væsentligt til den samlede økonomi, er det på tide med en (kraftig) justering. Denne kan dog aldrig 
overstige den dokumenterbare værdi af, hvad vi stiller til rådighed af materialer. Af bilag fremgår et 
forslag til første behandling i Fællesrådet. 
 

Bilag: Udkast om kontingent 
Udkast om materialepenge 

 

Indstilling: Styrelsen drøfter oplæggene og kommer med evt. ændringsforslag og ønsker om tilføjelser, 
inden forslaget til første behandling i Fællesrådet færdiggøres. Der er mulighed for at tage oplægget 
op til færdigbehandling på mødet 10.10. i forbindelse med beslutning om dagsorden for de regionale 
fællesrådsmøder og det store fællesrådsmøde i november. 
Husk: Formålet med første behandling i Fællesrådet er at få input til det videre arbejde med forslaget 
frem mod vedtagelsen af endelige forslag i foråret. Evt. vedtagne satser skal gælde fra skoleåret 25-26 
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4. Orientering fra FUEN-kongres (10 min) 

Punkt til orientering 
Sagsansvarlig:  Lars Kofoed 
Baggrund: Den årlige FUEN-kongres afholdes i Husum i dagene 19.-21.september. Fra Styrelsen 
deltager Olaf Runz og Troels Kaysen. Det danske mindretal sender typisk også repræsentanter fra SSW 
og SSF, idet vi har et fælles medlemskab. I år er det friserne som er vært for denne jubilæumskongres, 
for FUEN fylder i år 75 år.  
Bilag:  Program fra kongressen 
Indstilling: Den mundtlige orientering fra Troels, Olaf og Lars tages til efterretning. 
 

5. Indkomne spørgsmål (5 min) 
Styrelsen giver mulighed for at indsende spørgsmål senest tre dage før mødet. Spørgeren får før 
mødet tilbagemelding om spørgsmålet tages op på mødet, et senere møde – eller besvares på anden 
måde. Spontane spørgsmål kan som udgangspunkt ikke behandles. 
 

6. Meddelelser – herunder evt. nyt fra udvalg og det sydslesvigske forum (10 min)   
- Kort melding fra besigtigelsesturen 
- Næste Forum-møde er 25.9. på Flensborg Avis 

 
7. Eventuelt (5 min) 


